

**水質監測優化計劃**  
**用戶水龍頭的水質監測數據 - 每周總結**  
**Enhanced Water Quality Monitoring Programme**  
**Weekly Monitoring Data at Consumers' Taps**

周結束日 Week Ending	抽取樣本處所 總數 Total No. of Sampling Premises	參數 Parameter	單位 Unit	監測數據 Monitoring Data		香港食水標準的 標準值 Standard Value in Hong Kong Drinking Water Standards
				最低值 Minimum	最高值 Maximum	
2023年3月19日 19-March-2023	12	銻 Antimony	微克／公升 µg/L	<1	<1	≤20
		鎘 Cadmium		<1	<1	≤3
		鉻 Chromium		<1	<1	≤50
		銅 Copper		<3	46	≤2000
		鉛 Lead		<1	<1	≤10
		鎳 Nickel		1	5	≤70
		餘氯 Residual Chlorine	毫克／公升 mg/L	0.5	1.2	≤5
		埃希氏大腸 桿菌 <i>Escherichia coli</i>		菌落數／ 100 毫升 cfu* /100 mL	0 [Note (1)]	0 [Note (1)]

\* cfu = Colony forming unit

注釋:

Note:

- (1) 由於化驗室在2023年3月18日遇到技術問題，在2023年3月17日於4個處所收集食水樣本的埃希氏大腸桿菌檢測結果為初步結果。我們會於2023年3月20至24日期間再次抽取水樣本和測試，以核實檢測結果。結果會於2023年3月28日的「每周總結」內公布。

Due to the laboratory encountered a technical issue on 18 March 2023, only preliminary *Escherichia coli* test results for drinking water samples collected at 4 premises on 17 March 2023 could be reported. The 4 results will be confirmed by repeat water sampling and testing within the period from 20 to 24 March 2023. The confirmed results will be announced in the “Weekly Monitoring Data at Consumers' Taps” to be published on 28 March 2023.